
Minnesanteckningar från arbetsmöte med styrelsen för Rätansbygdens Byalag 

Tid: Onsdagen den 18 september 2024 kl 18.30

Plats: Norsgården, Rätan

Närvarande: Gunnar Pettersson, ordf, Lena Vedin sekr/kassör, ledamöterna Holger Nilsson, Renee 
Darley, Karin Östberg, Stina Torén, suppl Leena Grubb.

Inbjuden via länk: Esbjörn Wickström, ordf Rätans Hembygdsförening

Kvällens ämne: Rätans Hembygdsförenings framtid

Esbjörn Wickström beskriver föreningens nuvarande läge. Ett av problemen är  att  4 st 
styrelsemedlemmar inte är boende på orten, vilket medför stor belastning för de 2 
styrelsemedlemmar som bor i Rätan. Etta annat är att Intresset från bygden att hjälpa till vid 
arrangemang eller i styrelsearbetet är lågt. 

Föreningen har en löpande omsättning och god ekonomi samt beviljade medel för renovering 
finns.

Två styrelsemedlemmar har aviserat att de inte ställer upp för omval inför kommande år.

Om vi inte får ihop en styrelse så är en avveckling av föreningen enda utvägen.

På föreningens senaste styrelsemöte beslutades om att göra ett upprop söndagen den 27 oktober 
kl 14.00 på Norsgården för att sedan följas av en extra årsstämma i slutet på november.

Ordföranden Esbjörn Wickström vädjar till Byalaget om hjälp för att informera om det akuta läget.

Byalaget rekommenderar att annonsera om uppropet i Bergsbladet som läses av många, Stina och 
Lena formulerar en annons (halvsida) samt för affischering på lämpliga platser. Byalagets 
styrelsemedlemmar kommer att vara behjälpliga med att dela ut uppropet i brevlådor i byarna.

…............................................................
Lena Vedin, sekr


